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z posiedzeú Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odbytego w dniu 19 czerwca2002 roku.

Komisja obradowala w skladzie:

l.Elhbieta WiSniewska

2.Tomasz Baraúski

3. Maria Kwapiszewska

4.Kazimierz Równicki

- Przewod niczqca Komisj i

- Vice Przewodniczqcy Komisji

- Czlonek Komisji

- Czlonek Komisji

Porz4dek posiedzei:

l. Rozpatrzenie materialów na sesjg.

2. Kontrola inwestycjiprzewidzianych dorealizacji w roku 2002.

3. Sprawy róhne.

Ad. l .

Na posiedzenie Komisji poproszono Pani4 mgr BoZeng Ciepluch - Skarbnika Gminy,

która odpowiadala na pytania Czlonków Komisji dotycz4ce projektu uchwaty

Rady Miejskiej w sprawie zmian w bud2ecie Miasta i Gminy na 2002 rok. Ponadto

Skarbnik Gminy potwierdzila, fakt przerejestrowania przez PKS Sp. z o.o.

w Jgdrzejowie czterdziesfu jeden autobusów do Wloszczory w celu uniknigcia

placenia podatku od Srodków transportowych obowi4zuj4cych na terenie Gminy

Jgdrzejów.

Na posiedzenie Komisji poproszono równieZ Pani4 mgr Danutg KiwiorskQ - RadcE

Prawnego Urzgdu Miejskiego, która odpowiadala na pytania dotyczqce projektu



2

uchwaty Rady Miejskiej w sprawie nie wyraZenia zgody na rozwiqzanie stosunku

pracy z radnqTeres4 Szwach.

Radna Maria Kwapiszewska uwala, 2e nie ma powodu, aby Rada Miejska

wypowiadala sig w tej spawie.

W sprawie powy2szej uchwaty Przewodniczqca zarzqdzila glosowanie. Za uchwalq

glosowalo 3 czlonków, I czlonek wstrzymal sig od glosu.

Komisja Rewizyjna pozyfywnie opiniuje uchwalg w sprawie nie wyraienia zgody

na rozwi4zanie stosunku pracy z radn4 Teres4 Szwach.

Ad.2.

Nastgpnie na posiedzenie Komisji poproszono Naczelnika Wydziatu Inwestycji

i Remontów - mgr iflz. Marka Wolskiego, który zapoznal Czlonków Komisji

z zaawansowaniem prac przy realizacji inwestycji ujgtych w budZecie Miasta

i Gminy rc2002 rok.

Po wyjaSnieniach Naczelnika Wolskiego Komisja przeprowadzila kontrolg wypranych

inwestycj i. Migdzy innymi Komisj a kontrolowala:

- budowE ulicy Malogowskiej,

- budowg kanalizacji sanitarnej w ulicy Sw. Barbary,

- budowg chodnika przy ulicy Slowiaúskiej,

- remont szaletu miejskiego,

- budowg wodoci4gu w miejscowoSci f'qczyn.

Ad. 3.

Przewodniczqca zapoznala Czlonków Komisji z pismem cáerech firm

transportowych, skierowanym do Zaruqdu Miejskiego, Przewodnicz4cej Rady

Miejskiej oraz Komisji Rady Miejskiej.
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Komisja Rewizyjna uwaita, Le Zarzqd Miejski winien dokladnie przeanalizowaé

ofertp przewoúników i podj4ó ostatecznq decyzjg kieruj4c sig interesem Gminy

oraz Mieszk¡úców, preferujqc jednocze5nie tych przewoáników, którzy maiQ

zarejestrowane dzialalno5ó gospoda rczq nr terenie Gminy Jpdrzej ów.

W dalszej czESci posiedzenia Przewodniczqca przedstawila pismo Burmistrza

dotyczqce zaliczenia Paústwu Wiéniewskim na poczet ceny nabycia warto5ci

nakladów poniesionych na remont budynku restauracji ,,RELAKS" w kwocie

381.538 z l .

Komisja podtrzymuje swoje stanowisko zajpte w powyiszej sprawie na jednym

z poprzednich posiedzeft.
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mgr EDbieta WiSniewska


